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قلیچ: 
 سرمربی گری 

 تیم ملی حق 
قلعه نویی بود

 رکوردشکنی در جهان  
با امکانات محدود!

ایسنا: رکورددار پرتاب وزنه معلولان جهان 
به سختی هایی که برای رسیدن به این عنوان 
پشت سر گذاشته اشاره کرد و گفت: در نقطه 
صفر مرزی با یک کیسه سیمان برای خودم 
سکوی پرتاب درست کردم و با امکانات محدود 
تمریناتم را ادامه دادم. یاسین خسروی که 
اخیرا در چهاردهمین دوره مسابقات بین المللی 
پارادوومیدانی گرند پری فزاغ ۲۰۲۳ امارات با 
پرتاب وزنه ۱۵.۴۶ متر رکورد جهان را شکست 
در گفت و گو با ایسنا، با اشاره به تلاش های 
چندین ساله اش برای رسیدن به این عنوان، 
اظهارکرد: از حدود پنج سال قبل با وجود 
سختی های فراوان تمریناتم را در پرتاب وزنه 
آغاز کردم. وی که در شهر مرزی بانه وره استان 
کرمانشاه با امکانات محدود زندگی می کند، 
افزود: تلاش کردم تا بتوانم با امکانات بسیار 
محدود در نقطه صفر مرزی با یک کیسه 
سیمان یک سکوی پرتاب را برای خودم درست 
کنم. این ورزشکار معلول کرمانشاهی با بیان 
اینکه برای یک روز هم در این سال ها تمریناتم 
را متوقف نکردم، عنوان کرد: از حدود ۱۰ ماه 
پیش برای ادامه تمریناتم به کرمانشاه آمدم و 
این مدت را داخل یک اتاق در هیات جانبازان و 

معلولین مستقر بودم.  

خارجازمستطیلسبز

ابراز شگفتی مانه از خرید  
پرتغالی بایرن

سادیو مانه به ستایش از ژوآئو کانسلو، خرید 
پرتغالی جدید بایرن پرداخت و او را بازیکنی 
بسیار باکیفیت توصیف کرد. به گزارش کیکر، 
ژائو کانسلو در فصل نقل وانتقالات زمستانی 
به  منچسترسیتی  از  قرضی  صورت  به 
بایرن مونیخ پیوسته و در این مدت توانسته است 
عملکرد بسیار خوبی در این تیم داشته باشد. 
منچسترسیتی برای فروش دائمی کانسلو ۷۰ 
میلیون یورو طلب کرده است. سادیو مانه به 
ستایش از این بازیکن پرتغالی پرداخت و از 
کیفیت بالای او ابراز تعجب کرد. او گفت: کانسلو 
عجب بازیکنی است. برای ما یک بار دیگر ثابت 
شد که او از بهترین بازیکنان جهان در پست خود 
است. واقعا باید بگویم از اینکه چنین بازیکن 
باکیفیتی را در اختیار داریم، بسیار خوشحالیم. 

خبـــــر

گزینه عزیزی خادم سرمربی تیم ملی شد

شکایت برای عزل غیرقانونی! 

سالپنجم
شماره1514

آرمان ملی: شــهاب الدین عزیزی خادم در 
زمان حضور در فدراسیون با امیر قلعه نویی در 
خصوص هدایت تیم ملــی صحبت کرده بود و 
البته خبر داد که از فدراسیون نشینان نیز شکایت 

کرده است. 
 برکناری دستوری؟

شهاب الدین عزیزی خادم که حدود یک سال 
پیش با تصمیم هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
از ریاست این فدراسیون برکنار شد، دو ماه قبل  
به بیان ناگفته ها و تشریح عملکردش پرداخت و 
اعلام کرد که قصد داشته جای دراگان اسکوچیچ 
مربی دیگــری برای تیم ملی انتخــاب کند و از 
مذاکره با کی روش، امیر قلعه نویی و علی دایی 
خبر داد. مهر نوشت: عزیزی خادم با بر شمردن 
مشکلات تیم ملی ایران در آن مقطع زمانی گفت: 
شرایط در شان نام ایران نبود. هیچکس احترام 
نمی گذاشت. باید به جنگی می رفتیم که میزبانی 
را از ما گرفته بودند و شانسی نداشتیم. فدراسیون 
دچار مصائبی بود که فوتبال ایران کمتر به خود 
دیده بود. رئیس فدراسیون افغانستان در آن زمان 
گفت شــما باید به بحرین ب روید ولی بدانید ما 
با یک برد دیگر به جام ملت های آسیا می رسیم 
در حالی که ایران با یک باخت یا مساوی حذف 
می شد. ارزان ترین و ســریع ترین صعود تاریخ را 
به جام جهانی نداشتیم و بی نظیر است. وی ادامه 
داد: به رغم فشارهای زیادی که وارد می شد فوتبال 
بانوان را به بهترین شکل جلو بردیم. فدراسیون 
فوتبال الهام بخش توسعه کل کشور و کل ورزش 
شده بود. آرزوی زنان این بود که در هتل آکادمی 
باشند، اما زمان بنده از امکاناتی استفاده کردند 
که تیم ملی بزرگسالان اســتفاده می کردند از 
نظر هتلینگ، پرواز و… توجه بــه فوتبال بانوان 
خرسندی است و حلاوت آن کمتر از صعود تیم 
ملی بزرگسالان نبود. این واقعیات را با اسید هم 
نمی توان پاک کرد. رئیس سابق فدراسیون فوتبال 
با انتقاد از کسانی که او را از سمتش برکنار کردند، 
یادآور شد: زدند و فوتبال را تخریب کردند. آگاهانه، 
رسما و آشکار به فوتبال ایران بی پروا حمله کردند. 
از دل یک انتخابات و به صورت دموکراتیک رای 
آوردم ولی من را با یک پروژه دستوری و غیرقانونی 

کنار گذاشتند آنهم در سال کرونا. عزیزی خادم با 
بر شمردن دیگر اقداماتش در فدراسیون فوتبال 
خاطرنشان کرد: دستمزد داوران را ۴۰۰ درصد 
افزایش دادیم. برای اولین بار ۳۰ درصد تبلیغات 
محیطی را به باشگاه ها دادیم. از چهره های ملی 
فوتبال مثل مهدوی کیا، شمسایی و کریم باقری 
اســتفاده کردیم. فوتبال ما را به انحصار کشیده 
بودند اما این تابو را شکستیم. مگر فوتبال انحصار 
است و باید ۳۰-۲۰ سال در اختیار این افراد باشد؟ 
فوتبال ما وارد فضای جدیدی شــده بود زیرا از 
سرمایه های خود اســتفاده کرد. برای اولین بار 
تیم المپیک را چهار سال مانده به المپیک پاریس 
با هدایت مهدوی کیا و چهار دســتیار تشکیل 
دادیم، اما چه رفتاری با او شد. با وحید هاشمیان 
چه رفتاری شد؟ خود اسکوچیچ چقدر زحمت 
کشید. رئیس سابق فدراسیون فوتبال سپس به 
هجمه هایی که ممکن بود در صورت ادامه کارش 
در فدراسیون ایجاد بشود پرداخت و افزود: مگر 
همین آقایان در بازی ایران - لبنان اســپری به 
صورت بانوان نزدند؟ مگر رئیس جمهور دستور به 
پیگیری نداد؟ مگر بحث -لغو سفر- کانادا نبود. اگر 
عزیزی خادم بود و سرود خوانده نمی شد ۲ هزار 
)جمله ناتمام می ماند( کاری به مهدی تاج ندارم. 
همه عالم می دانند غیرقانونی و غیرشرعی برکنار 
شدم. عزیزی خادم با بیان اینکه منافع ملی را بالاتر 

از همه چیز می داند، تاکید کرد: اگر عزیزی خادم 
وطن فروش بود رای هیات رئیســه را… عزیزی 
خادم آنقدر شــرافت دارد و مردم برایش مهم 
هستند که اقدامی نکردم )به فیفا شکایت نکردم(. 
یکی از مسئولان عالیرتبه زنگ زد و گفت یک 
موقع سمت این کار نروی. گفتم نیازی نیست. 
»شــما درباره اقدامات نیمه تمام خود صحبت 
می کنید در حالی که نفرات بعد از شــما یعنی 
میرشاد و مهدی تاج هم زمان کافی نداشته اند.« 
رئیس سابق فدراسیون فوتبال در واکنش به این 
جمله گفت: از نظر من مشروعیت ندارند چون 
غیر قانونی مرا برداشتند. »آیا درست است که 
شما با کارلوس کی روش قبل از حضورش در تیم 
ملی مصر صحبت کرده بودید؟« عزیزی خادم در 
پاسخ به این سئوال تاکید کرد: بله با کی روش 
صحبت کردم. اسکوچیچ قرارداد داشت. مربی 
کم دانشی نیســت و زحمت کشید. وزیر وقت 
)ســلطانی فر( با من صحبت کرده بود. فضای 
سختی برای جام جهانی بود و مردم شانسی قائل 
نبودند. احساس کردم مربی قوی تری بیاید. با 
کی روش مذاکره کردم ولی رقمش برای چهار 
بازی بالا بود. نکته مهم دیگر این است که اعتقاد 
دارم به اندازه کافی مربی با دانش داریم که باید به 
آنها فرصت بدهیم در جام جهانی یک مربی ایرانی 
بالای سر تیم باشد. رئیس سابق فدراسیون فوتبال 

سپس در ادامه تایید کرد که با علی دایی و امیر 
قلعه نویی دو مربی ایرانی هم برای حضور در تیم 

ملی مذاکراتی انجام داده بود. 
 شکایت؟

ایسنا نوشــت: شــهاب الدین عزیزی خادم، 
رئیس سابق فدراسیون فوتبال در گفت وگویی 
تلویزیونی اظهار کرد: از کلمه رئیس پیشین یا 
رئیس ســابق تنفر دارم به دلیل اینکه من را در 
یک روند غیرقانونی کنار گذاشتند. من می توانم 
از خودم دفاع کنم. به نظرم این فدراسیون یک 
فدراسیون غیرقانونی اســت. عزلی که در یک 
مســیر کاملا غیرقانونی و غیراصولی رخ داد و 
به اجبار فدراســیون را از ما گرفتند. در همین 
خصوص ما به قوه قضائیه شــکایت کردیم. من 
پیش از جام جهانی به دلیل ملی شکایت نکرده 
بودم. او درباره روند انتخاب ســرمربی تیم ملی 
فوتبال گفت: یک فدراسیونی که نطفه و بنایش 
غیرقانونی است. آنها یک بی اعتمادی برای مردم 
ایجاد کرده اند. من فکر می کنم نمی توان راجع 
به جایی که بنایش قانونی نیست، صحبت کرد. 
یکسری آدم های تکراری که فوتبال را گرفته اند، 
یک سال تاب نیاوردند و فدراسیونی که بهترین 
عملکرد را داشــت، با رفتاری غیراخلاقی بدون 
این که روند قانونی طی شــود، فدراسیون را به 
اجبار گرفتند. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال 
در پایان بیان کرد: من نمی دانم اینها چرا انقدر 
عاشق فدراسیون هستند. آنها با افرادی بیرون از 
فوتبال این کار را کرده اند و ما هم به همین دلیل 
به قوه قضائیه شکایت کردیم. ما با سلاح قانون به 

جنگ بی قانونی رفتیم.
 صحبت عضو هیات رئیسه 

خداداد افشاریان عضو هیات رئیسه فدراسیون  
در مورد شکایت شــهاب الدین عزیزی خادم از 
افرادی که نامه عزل وی را امضا کرده اند، گفت: 
هر شهروندی ممکن است شکایت کند. اینجا 
زندگی آزاد است. او شکایت کرده و ما هم پاسخگو 
خواهیم بود، اما یادمان نرود که ما طبق قانون و 
اختیارات هیأت رئیسه پیش رفتیم و بحث های 
فوتبالی داشتیم. امیدوارم عزیزی خادم هرجا که 

هست موفق باشد و از زندگی اش لذت ببرد.

کوتاه
تســنیم: بامداد دیروز تیم فوتبــال فاینورد روتــردام در 
بیست وپنجمین بازی اش در فصل جاری اردویژه هلند با نتیجه 
۲ بر یک اف سی ولندام را شکســت داد. توماس خیمینز )۵۲( و 
دامون میرانی ؟)۷۴- بازیکن حریف( برای فاینورد گل زدند. تک 
گل ولندام در دقیقه ۱۲ توسط فان میقم به دست آمد. علیرضا 
جهانبخش به عنوان بازیکن تعویضی فاینورد از ابتدای نیمه دوم 
وارد زمین شــد. در جدول رده بندی اردویژه هلند فاینورد با ۵8 
امتیاز صدرنشین است. آژاکس )۵۵ امتیاز( و آلکمار )۵۳ امتیاز( 

دوم و سوم هستند. 
فارس: عابدزاده در شب تســاوی تیمش نمایشی فوق العاده 
داشت و توانست بهترین بازیکن زمین نام گیرد. در چارچوب هفته 
سی و یکم لیگ دسته اول اسپانیا، پونفرادینا به مصاف گرانادا رفت 
و با نتیجه ۲ بر ۲ به تساوی رسید. در این مسابقه عابدزاده با اینکه 
۲ گل دریافت کرد ولی نمایشی فوق العاده داشت و بهترین بازیکن 
زمین نیز شناخته شد. او نمره 8 را دریافت کرد و توانست ۷ مهار 
عالی را به ثبت رساند. عابدزاده از ۷ واکنش خود، ۶ توپ را از درون 
محوطه جریمه مهار کرد تا مهره اصلی پونفرادینا برای تساوی در 
این زمین نام گیرد. پونفرادینا با این تساوی ۳۰ امتیازی شد ولی 

همچنان مدعی سقوط به دسته پایین تر نام دارد.

بیــنالمــلل
  سنگربان آلمانی بارســلونا پیروزی برابر بیلبائو را بسیار 
ارزشــمند توصیف و تاکید کرد که این پیروزی در ادامه فصل 
کمک زیادی به تیم خواهد کرد. به گزارش اسپورت، بارسلونا در 
یکی از حساس ترین بازی های هفته بیست وپنجم رقابت های 
لیگا در سن مامس به مصاف اتلتیک بیلبائو رفت و توانست با یک 
گل به پیروزی دست پیدا کند. ترشتگن سنگربان آبی-اناری ها 
بعد از بازی گفت: از کســب این پیروزی بســیار خوشحالیم. 
این پیروزی کمک زیادی به ما در ادامــه فصل خواهد کرد و 
اعتمادبه نفس را در تیم افزایش خواهد داد. دیدار برابر بیلبائو 
آن هم در سن مامس همواره از ســخت ترین بازی هاست. ما 
بسیار اذیت شدیم، اما خوشــبختانه یک پیروزی ارزشمند را 
کســب کردیم. او ادامه داد: همه تیم به خوبی دفاع کرد. برای 
قهرمانی در چنین بازی های باید به پیروزی دست پیدا کرد و 
خوشبختانه ما این اتفاق را رقم زدیم. بسیار خوشحال هستیم؛ 

چرا که بار دیگر دروازه خود را بسته نگه داشتیم.
 

دیدگـــــاه
سه امتیاز حساس برای استقلال 

ستارهمدانی
 کارشناس فوتبال 

استقلال در خانه فولاد خوزســتان به برتری رسید و به  رتبه 
دوم جدول رده بندی صعود کرد. سه امتیاز بسیار حساسی بود که 
استقلال واقعا به آن نیاز داشت تا در جدول به رتبه بالاتر برود و 
هم در کورس قهرمانی باقی بماند که فاصله اش با سپاهان در صدر 
جدول بیشتر از ۳ امتیاز نشود. حساس ترین برد برای استقلال 
بعد از پیروزی برابر گل گهر سیرجان به دست آمد چون ماندن 
در کورس با توجه به برتری سپاهان الزامی بود. حالا استقلال با 
آرامش بیشتری نسبت به گذشته بازی های خود را پیش خواهد 
برد و با جدیت بیشتری در تعقیب سپاهان باقی می ماند تا بتواند به 
صدر جدول برسد. فولاد با تغییر سرمربی نتوانست به نتیجه خود 
برسد. قاعدتا در این فرصت کوتاهی که علیرضا منصوریان سرمربی 
فولاد بود نباید از او انتظار می رفت کــه بتواند تأثیر زیادی روی 
تیمش داشته باشد. منصوریان جز کار انگیزشی و روحی روانی 
نمی توانست کار دیگری را انجام دهد، اما این باخت از ارزش های 
فولاد کم نمی کند. استقلال ولی توانسته به هارمونی خوبی برسد 
و در تمام نقاط زمین بازیکنانی که در ترکیب قرار می گیرد جای 
خود را پیدا کرده اند و بر وظایف خود مسلط شده اند. عارف غلامی، 
رافائل سیلوا، کوین یامگا و جعفر سلمانی در خط دفاعی خوب 
بازی می کنند. روزبه چشمی، سعید مهری و آرش رضاوند خیلی 
خوب یکدیگر را در میانه زمین پیدا و در کارهای تدافعی و هجومی 
شــرکت می کنند. محمد محبی، امیرارسلان مطهری و مهدی 
قائدی هم در خط حمله خطرناک و مثمرثمر ظاهر می شوند.  در 
مجموع ریکاردو ساپینتو توانسته انگیزه تیم را بالا ببرد و میل به 
پیروزی در تیم بسیار زیاد است. در بازی قبلی با گل گهر دیدیم 
که تا وقت های اضافه برای رسیدن به پیروزی تلاش شد و در انتها 
استقلال برنده زمین بود. انســجام خوبی در تیم شکل گرفته و 
اگر ساپینتو بتواند هیجانات بالای خود را کنترل کند و با آرامش 
بیشتری پیش رود موفقیت های بیشتری را به دست می آورد. هر 
سه تیم سپاهان، استقلال و پرسپولیس شانس قهرمانی دارند و 
زود است که تیمی را اصلی ترین مدعی اصلی دانست. این ۳ تیم 
خود را از دیگر تیم ها جدا کرده اند و گل گهر با توجه به شرایطی 
که پیش آمد و امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی شد بختی برای 
قهرمانی ندارد. استقلال اگر با تمرکز بیشتری پیش رود مطمئناً 
می تواند قهرمانی را تکرار کنــد.  در مورد انتخاب امیر قلعه نویی 
به عنوان سرمربی تیم ملی  ضمن تبریک به آقای قلعه نویی، اگر 
مشکلات مدیریتی و ســوءمدیریتی که در فوتبال ملی ما اتفاق 
افتاده رخ نمی داد و همانند برخی کشــورها که سرمربی تغییر 
دادند یا دیگر کشورها که سرمربی خود را انتخاب کردند دچار فوت 
وقت نمی شدیم قطعاً به سود سرمربی تیم ملی بود. تا زمانی که 
برنامه محور عمل نکنیم مشکلات سوءمدیریت در فوتبال ما باقی 
می ماند. قلعه نویی بهترین انتخاب از میان گزینه های مطرح شده 
بود، کاریزمای لازم را برای مربیگری دارد و تجربه وافری در این 
سال ها به دست آورده است. قلعه نویی کارش را بلد است اما زمان را 
از دست دادیم و حالا که به گزینه ایرانی اعتماد شده از وی حمایت 
کافی همانند سرمربیان خارجی شود. امیدوارم قلعه نویی با درایت 
و تدبیری که دارد تیم ملی را به سمت کسب نتایج درخشان پیش 

ببرد تا به دنبال آن د مردم شاد شود.

هادی ساعی:

دوستان خط قرمزها را رد کردند؛ دیگر تحمل نمی کنم 
هادی ساعی رئیس فدراســیون تکواندو با اشاره به اتفاقات 
اخیر گفت که دیگر مانند یک سال گذشته تحمل نخواهد کرد؛ 

چراکه دوستان خط قرمزها را رد کرده اند.
 انتخابی تیم ملی 

هادی ساعی در گفت وگو با تســنیم، در خصوص برگزاری 
رقابت های انتخابی تیم ملی تکواندو اظهار داشت: خدا را شکر 
بچه ها خیلی خوب هســتند و آنقدر به هــم نزدیک بودند که 
پیش بینی نتایج ســخت بود. برای انتخاب ترکیب مسابقات 
جهانی ســه مرحله انتخابی در نظر گرفته شده که یک مرحله 
آن برگزار شد. وی در پاسخ به این سؤال که با توجه به مشکلات 
مالی امکان عدم اعزام تیم به مسابقات گرنداسلم وجود خواهد 
داشت، گفت: اگر کمک مان نکنند، امکان این اتفاق وجود دارد. 
با این شــرایط اقتصادی و هزینه ها که چند برابر شــده است، 
اردوها را به ســختی برگزار می کنیم و هزینه های سفر با این 
افزایش قیمت دلار خیلی سنگین اســت. باید فکر اساسی به 
حال ورزش شــود. با دلار ۵۰ هزار تومانی دیگــر امکان اعزام 

خیلی سخت خواهد شد.
 محرومیت؟

رئیــس فدراســیون تکوانــدو در خصوص مطــرح کردن 
تحرکات داخلی برای تداوم محرومیتــش عنوان کرد: همه از 
موضعی که دوستان با ما دارند باخبر هســتند، اما این کارها 
جز اینکه به ورزش کشــور لطمه بزند  نتیجــه دیگری ندارد. 
این مشکلات گریبان ورزش کشــور را می گیرد. نمی دانم این 
تسویه حساب های شخصی تا چه زمانی ادامه پیدا خواهد کرد. 
امیدوارم پولادگر در جایگاهی که قــرار دارد، بزرگتر فکر و به 

منافع ملی کشور نگاه کند.
 رقابت

ساعی در پاسخ به این پرســش که این اتفاقات همچنان در 
تداوم رقابت انتخاباتی سال گذشــته است، گفت: ظاهراً هنوز 
داستان انتخابات برای پولادگر تمام نشــده و مسائل را ادامه 
می دهد. درست است که کوچکتر هســتم و تا به امروز صبر و 

تحمل کردم، اما تحمل هر آدمی تا یک جایی است.
 اختلاف با وزارت ورزش 

وی در خصوص اینکه دود اختلاف وزارت ورزش و تکواندو به 
چشم ورزش می رود، گفت: اختلاف ما با وزارت ورزش نیست و 

اختلاف ما با چند نفری است که از تکواندو به وزارتخانه رفته اند. 
هیچ مشکلی با افراد دیگر در وزارت ورزش نداریم. دوستان در 
مسائل داخلی فدراسیون و اســتان ها دخالت می کنند و این 

واقعا زشت است.
 دخالت

وی خاطرنشــان کرد: دوســتان اگر انــرژی و وقتی را که 
روی تکواندو می گذارند، روی کارهای دیگــر بگذارند خیلی 
بهتر می تواننــد مدیریت کنند تا فدراســیون ها تــا این حد 
مشکل نداشته باشــند. این دوســتان در حال لطمه زدن به  
فدراســیون هایی هســتند که که در رأس آنهــا قهرمانان و 
مدال آوران حضور دارند. قهرمانان و کسانی که سال ها در همه 
بخش های مختلف ورزش بودند نمی توانند از ما ایراد بگیرند و 
وارد موضوعات شخصی و بداخلاقی می شوند که به کل ورزش 

لطمه می زند.
 اختلافات 

رئیس فدراسیون تکواندو در پاســخ به این پرسش که این 
اختلافات با برگزاری جلســات دوســتانه قابل حل نیست، 

گفت: چندین بار جلسات دوستانه برگزار شد و خیلی 
از دوستان نیز واسطه شدند، اما عزیزان کار خودشان 
را می کنند. یک سال اســت که صبر کردم و دیگر 
از این بعد به خاطر اینکــه نماینده یک میلیون نفر 
تکواندوکار هستم، کوتاه نخواهم آمد. وظیفه ام است 
از حق خانواده تکواندو دفاع کنم و لازم باشد جلوی 

این افراد می ایستم تا حق خانواده تکواندو فدای 
منافع شخصی افرادی نشــود که در این 

رشته کارشکنی می کنند.
 صدور رای به نفع ایران 

ســاعی عنــوان کــرد: بــا ارائه 
مستندات و مدارکی که داشتیم از 
فدراسیون جهانی شکایت کردیم 
و در نهایــت حق را به مــا دادند. 
در جواب شکایت ما، فدراسیون 

جهانی پاســخ داد که خواهان، هادی 
ســاعی به نمایندگی از فدراسیون تکواندو 

ایران و خوانده فدراســیون جهانی. این 

یعنی آنها خودشــان را در این موضوع محکوم و رأی را به نفع 
ما صادر کردند. برای اولین بار در ورزش کشور در یک پرونده 
بین المللی برنده شدیم و کاری کردیم که اساسنامه فدراسیون 
جهانی تغییر کرد. وی تأکید کرد: عزیزان هیچ وقت به خدمتی 
که به تکواندو دنیا کردیم، اشاره نمی کنند و نمی گویند بالاخره 
ایران در یک پرونــده بین المللی برنده شــد. از انجام این کار 
مطمئن بودیــم و از حق تکواندو دفاع کردیــم. اعتبار خود را 
می گذارم و در فدراســیون جهانی از حق تیمم دفاع می کنم، 
اما عزیزان اینجا دنبال چیزهای دیگر هســتند و از فدراسیون 
جهانی و کمیته بین المللی المپیک اســتعلام می گیرند و به 
دنبال اختلال در مجمع فدراسیون و گرفتن جلوی هادی ساعی 

در شورای برون مرزی هستند.
 سفر رفتن 

رئیس فدراســیون تکواندو گفت: در شــورای برون مرزی 
پولادگر این جمله را به زبان آورده که چرا ساعی در حالی که 
محروم است، در لیست اعزام قرار دارد؟ آنقدر سفر رفتم که از 
سفر بیزار هستم. در مسابقات جهانی مکزیک شب مسابقات 
رســیدم و ۵،۶ روز تمام وقت در ســالن بودم. روز آخر نیز با 
چمدان به سالن مسابقه رفتم و پس از مسابقه آخرین نماینده 

کشورمان نیز راهی فرودگاه شدم.
 اقدامات غیراخلاقی 

ســاعی  با بیان اینکه اقدامات غیراخلاقی علیه او در 
فضای مجازی صورت گرفته گفت: این تحرکات از یک 
جای دیگر هدایت می شود. همه تکواندو ایران می دانند 
که آن صفحه برای چه کســی اســت و چه کسانی آن 
صفحه را می چرخاند. عزیزان یادشــان رفته که در ابتدا 
که پیــج را زدند به همــه ما که در آن زمــان عضو تیم 
ملی بودیــم، پیغام دادند تا ایــن صفحه که برای 
فدراسیون است، را حمایت کنیم.  وی یادآور 
شد: این پیج تا روزی که دوستان قبلی بودند 
فقط از مدیریت گذشــته تعریف می کرد، اما 
از فردای تغییرات رویه شــان تغییر کرد. اگر 
مطالب ایــن صفحه را ببینیــد دقیقاً متوجه 
می شوید از چه زمانی رئیس فدراسیون تغییر 
کرده است. این افراد در جایگاه هایی قرار گرفتند 
که حد و اندازه شان نیســت. اینها دنبال مسائل 
خصوصی و خانوادگی افراد هستند و خط قرمزها 
را رد کردند. دوستان از خط قرمزها گذشتند و از 

این موضوع کوتاه نمی آیم.

وحید قلیچ پیشکســوت پرسپولیس و فوتبال 
ایران در خصوص عملکرد شاگردان گل محمدی 
و حضور قلعه نویی در تیم ملی فوتبال صحبت کرد. 
 درباره شکست تیم فوتبال پرسپولیس 

مقابل سپاهان چه نظری دارید؟
 پرسپولیس اصلا خوب بازی نکرد، در حالی که 
کادر فنی سپاهان به بهترین شکل تمام بازیکنان 
پرســپولیس را آنالیز کرده بود و می دانست از این 
دیدار چه می خواهد. مربی بزرگ همین اســت و 
در بزرگترین بازی ها می توانــد کارایی خودش را 
نشان بدهد که توانست تا حدود زیادی سپاهان را 
به سوی قهرمانی ســوق دهد.  مربیان و کادرفنی 
پرسپولیس فقط بلد هســتند حرف بزنند و ادعا 
کنند. پرسپولیس با این تیم کهکشانی در ورزشگاه 
آزادی با ۲ گل باخت. در نیمه اول هم هیچ آفسایدی 
نبود و گل سپاهان صحیح و بسیار تاکتیکی به ثمر 
رسید. فوتبال همین اســت و زمانی که بازیکنان 
مغرور می شــوند، این اتفاق هم رخ خواهد داد که 
در زمین خودی شکســت بخورید. یک بازی را در 
اصفهان پیروز شدند و علیرضا بیرانوند  به آن شکل 

برای سپاهانی ها کری می خواند.
 پرسپولیس دیدار حساس را واگذار کرد! 
این فصل پرسپولیس تیم خیلی خوبی داشت 
و باید بهتــر از این این عمل می کــرد، اما در بازی 
مقابل سپاهان حرفی برای گفتن نداشت. بازیکنان 
و مربیان فقط به دنبال این هســتند که حســاب 
بانکی شان پر شود و هیچ کدام تعصبی برای تیمشان 
ندارد.  در دیدار با سپاهان گرفتن یک امتیاز هم از 
نان شب برای پرســپولیس واجب تر بود تا خود را 
در کورس قهرمانی نگه دارند. در نهایت آنها مقابل 
حریف مستقیم خودشان شکست خوردند تا با ۴ 
امتیاز اختلاف با ســپاهان رده دوم جدول را هم از 
دست بدهند و برای رسیدن به قهرمانی لیگ یرتر 
کارشان سخت تر شود. سپاهان با این پیروزی روحیه 
و انگیزه لازم را برای ادامه مســابقات لیگ برتر به 
دست آورد تا در ۷ هفته باقی مانده به بهترین شکل 
به سمت قهرمانی حرکت کند. آنها کار آسانی برای 

قهرمانی خواهند داشت.
 درباره سرمربیگری امیر قلعه نویی در تیم 

ملی فوتبال ایران  چه نظری دارید؟
قلعه نویی حقش بود، چون چندین سال است 
که در تیم های مختلف زحمت می کشد و بازیکنان 
خوبی را به تیم ملی معرفی کرده است. مربیان ایرانی 
که می توانستند ســکان هدایت تیم ملی فوتبال 
را برعهده بگیرند، علی دایــی و قلعه نویی بودند. 
قلعه نویی با کسی تعارف و شوخی ندارد، بازیکنان 
از او حساب می برند و می تواند تیم ملی را اداره کند. 
تیم ملی در جام ملت ها کار سختی را پیش رو دارد و 
باید طوری بازی کند که ایرانی ها از موفقیت این تیم 
خوشحال شوند. بازیکنان خوبی در تیم ملی داریم 
که می توانند در این میدان بزرگ زیر نظر امیر قلعه 

نویی موفقیت چشمگیری داشته باشند.
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پولادگر: 
کاراته یک سال پرتنش را پشت سر گذاشت

معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان معتقد است کاراته 
سال پر تنشی را پشت سر گذاشته اســت.به گزارش ایسنا، 
انتخابات ریاست فدراســیون کاراته دوشنبه، ۲۲ اسفند در 
کمیته ملی المپیــک و پارالمپیک برگزار و در پایان ســید 
حســن طباطبایی به مدت چهار ســال به عنوان رئیس این 
فدراسیون انتخاب شــد.  پولادگر در پایان این مجمع گفت: 
خدا را شکر که در روزهای پایان سال مجمع این فدراسیون 
را برگزار کردیم. کاراته فدراسیون پرافتخاری است. امروز در 
مجمع جودو و کاراته از آقای مهرآیین یاد کردیم. در سال های 
آغازین پیروزی انقلاب فدراسیونی به نام ورزش های رزمی 
داشتیم که ریاست آن را آقای مهرآیین برعهده داشت و در 
خصوص کاراته، تکواندو و جودو که زیرنظر این فدراســیون 

بود، موفق شد با مدیریت خوب خود و با شخصیت برجسته 
و ویژه اش همه افراد و زحمتکشان این رشته را دور هم جمع 
کند و بنیان اصلی این سه رشته را بنا بنهد. او در ادامه افزود: 
کاراته از رشــته های پرافتخار ماســت. یک دوره حضور در 
المپیک با یک طلا افتخار بزرگی بود. امیدوارم سیاست های 
جامعه جهانی کاراته به سمت و سویی برود که شاهد حضور 
کاراته در المپیک باشیم. او در ادامه افزود: در چرخه انتخابات 
کاراته شاهد برخی حرف و حدیث ها بودیم که تذکر می دهم. 
حق نداریم راجع هم قضاوت کنیم. اگر خودمان را شهروند و 
تبعه نظام ایران می دانیم، حق نداریم در مورد محاکم قضایی 
و نظارتی ایراد بگیریم. اگر به نفعمان باشد قبول کنیم و اگر 
نباشد ایراد بگیریم. این درست بزنگاه ها و نقطه های کبود و 

سیاهی است که ما را مدام از شــیرازه این نظام دور می کند. 
به راحتی در مورد همه چیز نظر می دهیم. مگر می شــود در 
مورد همه چیز اطلاعات کاملی داشته باشیم. بالاخره باید به 
مراجع احترام بگذاریم. جوانان از ما یاد می گیرند و جوری که 
ما هستیم بزرگ می شوند نه جوری که می خواهیم.  پولادگر 
با بیان اینکه کار در کاراته سخت است و افراد بزرگی در این 
فدراسیون مسئولیت داشته اند، تاکید کرد:  قبل از این و در 
۲۰ سال گذشته هیچکس دوره اش را تمام نکرده بود و این 
خوب نیست.  یکی از عوامل موفقیت ثبات مدیریت است. شما 
باید کنارش باشید و کمک کنید. عضویت در مجمع فقط چهار 
سال یک بار رای دادن نیســت بلکه تک تک اعضا به عنوان 
نماینده در تمام موفقیت ها و شکست ها مسئول هستند. کنار 
رئیس فدراسیون باشید. شاید سال آینده شرایط ما سخت تر 
شــود. امیدوارم کاراته ما در بازی های آســیایی پیش رو به 
دوران اوج خود برگردد. ما یک سال پر از تنش و غصه و قصه 

داشتیم و امیدوارم این عقب افتادگی را  جبران کنیم.


